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z obtad sesji Rady Gminy w Górnie odbyĘch w dniu 21 sĘcznia Zatan w lokalu
Urzędu Gminy w Górnie.

Sesję rozpoczęto o goóz.9.00 zakończono o godz.l2.30.
Lista obecności radnych na sesji w zńączeniu do protokołu.

V/ sesji ponadto udziałwzięli:
1, Pan Jarosław Krolicki Wójt Gminy
2. PaniAnna Michalska Wicewójt Gminy
3. Pan Henryk Opaliński Skarbnik Gminy

oraz kierownicy jednostek otganizacyjnych i Sohysi wg zńączonej listy obecności.

PĄekt porządku obrad sesji:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej wazności.
ż. Przyjęcie porządku obrad sesji,
3. Przyjęcie protokołu zpoprzedniej sesji,
4. Zatwierdzenie planu odnowy miejscowości Wola Jachowa.
5. Uchwalenie bud:żetu gminy na}al}r:

a/ dyskusja,
bl podjęcie uchwĄ.

6. Zatwięrdzenie Gminnego Programu Ronvią,zywania Problemów
Alkohololvych i Narkomanii w Górnie na2atar.

7. Podjęcie uchwaĘ w sprawie powołania Rady Społecznej ZOZ.
8. Informacja Wojta z dziaŁalności w okresie międzysesyjnym.
9. Interpelacje, wolne wnioski.
1 0. Odpow iedzi na interpelacj e.

1 1 . Zaml<rlięcie obrad sesj i.

Przebieg obrad sesji:

Ad.l . Trzydziestą dziewiątą sesję Rady Gminy otworąrł i przewodniczył obradom
pan Jan Sikora przewodniczący Rady Gminy, który sfwierdził, że w sesji bierze
udziń t4 radnych - Rada Gminy jest władna do podejmowania uchwał.

Ad.z. Do pĄektu porządku obrad pan Skarbnik zawnioskował o przeniesienie pktu 6

zatwięrdzenia gminnego proglamu rozwi ęywaniaproblemów alkoholowych na pkt

5 a pkt. 5 uchwalenie budżetu na pkt. 6 pońewużplan finansowy programu jest

zawarĘ w projekcie buóźetu.
Rada Gminy w głosowaniu 14 za jednogłośnie przyjęłaporządek obrad sesji wraz ze



zgłoszonązrrńaną.

Ad.3. Rada Gminy jednogłośnie 14 zaprzylęła protokoł zpoprzedniej sesji.

Aó.4 . Pan Wojt Gminy poinform owaŁ, że na dzisiejszej sesji będziemy zatulierdzaó
jużtrzeciplan odnowy wsi. Odbyło się zebranie wiejskie w Woli Jachowej zostńa
podjęta uchwała zebrańa,wcześniej byĘ spotkania zradąsołecką zzarządem OSĘ
caĘ dokument plan opracował pan Wiesław Skalski. Termin ńożeńawniosku jest do

29 styczńab.r. wniosek będzie ńożony do LGD.
Pan Wiesław Skalski poinformował, ze jest to trzeci wniosek z naszej gminy w
ktorym będziemy się ubiegaó o środki zprogramlJ Rozrvoju Obszarów Wiejskich
20a7-2013 - Odnowa i Rozwoj Wsi gdziekńdamiejscowość moze staraĆ się o
pomoc w realizowaniu swych celów. Udzińpomocy w ogólnych kosźach
przedsięwzięcia nie moze przehłoczyć 7 5% kosźow kwalifikowanych max. 500,000,

a wartośó pĄektu nie moze byó nizszaL5.\aań. Warunkiem koniecalym uzyskania
pomocy jest przynalezność do LGD. Wtym planie chodzi przede wsąlstkim o

przebudowę i rozbudowę istniej ącego budynku OPS na potrzeby świetlicy wiejskiej,
rowniez budowa chodnikow i inne.
W Leszczynach w ramach tego planu jest jażwykonywana inwestycjarozbudowa
remizy OSP i budowa świetlicy wiejskiej otrzymaliśmy 500.000 zł.

Pan Jan Sikora zawnioskował o wykreślenie w zń. & 4 - budowa chodnikaptzy
dradze krajowej.
Projekt uchwĄ w sprawie zatwięrdzenia planu odnowy m. Wola Jachowa
przedstawił pan Jan Sikora.

Rada Gminy w głosowaniu 14 za jedno$,ośnie podjęła w/w uchwałę.

Uchwała Nr )O(XIXll93l10 w zńączeniu.

Ad.5. Gminny Program Profilaktyki i RozwiryywaniaProblemów Alkoholowych i
Narkoman ii na 20lar przedstaw iła paniAnna Michalska wicewojt Gminy, j ak
równiez plan wydatków środków na lcrvotę 171.036 ń. w §m jest m.inn. organizacja

wypoczynku zimowe go i letniego dla dzieci, r ealizacja programu profi laktyki
srkoŁach,prowadzenie punktu konsultacyjnego, wynagrodzęnia dlazatrtldnionych:
psycholog a 6a ń za 1 godzinę /pani psycholog złożyła podanie o kwotę 7a ń za
godzinęl,terapeuty 60 zł za gadzinę po 3 godziny w tygodniu, wynagrodzenie p. Sito
za dyiałry w punkcie konsultacyjnym 30 ń _ 7 godzin w Ęgodniu & 4170 planu

wydatkow, wynagrodzenie pracownika, biegĘch lekarzy.

W dyskusji głos zabrali:
1. Pan Jan Sikora zawnioskował, by wynagradzęniapozostawićnapoziomie roku

2009.
2. PaniDorota Kot stwierdziła, że naleĘ zrviększyć środki na sport GKS, LZSba



co roku środki ztego dziŃunie sąw pełni wykorzystane, nesńątaki był
wniosek komisji rewtzyjnĄ po kontroli zalpr>kocze wykorzystania środkow.
W roku ubiegĘm na sport konkretnie na obóz GKS było wydzielone 10.000 zł
na sesji, akazńo się jednak,żękańe stowarzyszeniemoże ubiegać się o środki
poniewaz sąkonkursy i tak naabózprzydzielono tylko 2.700 ńzap|anowane
na ten rok 16,00a złnapewno będzie zamało,Ęmbardziej,że będą
organizowane takżę inne imprezy.

3, Pan Emil Machul sfwierdził , że naleĘ pozyskiwaó sponsorów dla klubu, a
jeśli chodzi o pobory pani psycholog to pozostawió kwotę 60 ń jestto
pracownik sprawdzony, udziela się w szkołach, jest specjalistą.

4. Pan Andrzej Czaja nadmieniŁ, że jeśli dziś GKS otrzyma l00% środków to na
pewro nie będzie czllnlŁ starań o pozyskiwanie sponsorów.

Pan Jan 
T["ff}i:f-§::T,"r:1?)f'i'"i' 

stawek z2009r, a mianowicie:

dla terapeuty 3 godzpo 50 ń,

przenieść do 282a dotacja do realizacji zadań stowarzyszeniom.
Pan Wojt nadmienił, że planwydatków był dyskutowany na posiedzeniu G.K.R.P.A

jak rownieżprzedstawiony był na posiedzeniu komisji rozwoju i nie było uwag, Pani
psycholog ńożyławniosęk o podwyzkę do 75 ń za1 godz. komisja przydzie|iła 6a
zł, chadzitak:żę o wynagrodzenie dla p. Sito było 11 godzin, a jest 7 dyżnry będąpo
wyjściu pracowników.
Pan przewodniczący poddał pod głosowanie vłyżej zgloszone wnioski.
ll wynagrodzenie psychologa 50 ńna wnioskiem głosowało 8 radnych, 6

wstrzymńo się od głosowania - wniosek przyjęty.
2l wynagrodzenie terapeuty 50 ń - zawnioskiem głosowało 10 radnych,przy 4

wstrzymujących.
3l wynagrodzenię p.Sito 2a ń - zawnioskiem głosowało 9 radnych, przy 4
wstrzymujących i 1 głosie przeciw.
4l wynagrodzenie pracownika - 3 5 .0 00 ń - za wnioskiem głosowało 12 radnych,
przy I wstrzymującym się i 1 głosie przeciw.
5/ kwotę uzyskaną 8.160 ńprzenieść do &282a - zawnigskiem głosowało l3
radnych przy 1 wstrzymuj ącym.
Rada Gminy w głosowaniu 1l za2 wstrzymujących i 1 głosie przeciw podjęła
uchwałę w sprawie zatwierdzenia Gminnego programu profilaktyki ironltiąz.ywania
problemów alkoholowych na 2al0.
Uchwała Nr )O(XIW194l20l0 w załączeniu.

Ad.6. Pan Wojt Gminy prosi o uchwalenie budzetu Gminy na2010 w którym są
zawarte inwestycj erozpoczęte, jak równieżnowe rze§zy podejmujemy działania w
utworzeniu gminnego ośrodka kultury w Krajnie, jesteśmy w frakcie budowy



świetlicy wiejskiej wLeszczynach, planowana jest także budowa świetlicy wiejskiej
w Woli Jachowej będziemy się ubiegać o środki, temat następny to dalszy etap

kanalizacji gminy, mamy trochę zadłużenia, stararny się o umorzęnie 800 tyŚ zł
pożryczkt zakanalizacje Radlina, staramy się o dodatkowe środki na szkołę, Są

łodatkowe środki na Górno zagospodarowanie placu. Wnioski które byĘ składane

przezradnych nie wszystkie zostĄ uwzględnione, jest to niemożliwe, mamy nowe

wnioski które byĘ dyskutowane na posiedzeniu Komisji Rozrvoju i Budzetu: 20.000

na projekt chodnika w m, Skorzeszyce przy drodze powiatowej, 150.000 na remont

sali gimn asĘcnej w szkole w Skorzesrycach,remorrt Łazienekw szkole w Krajnie
100.000, lbędziemy ubiegać się o środki z MEN, UKFiS/, dołozono Środków na

odwodnienie w Krajnie Łęki,muszą się także nnlęźć środki nazalup kontenerów,

dokończenie zagospodarowania placu szkolnego w Radlinie 40.000 zł.

W dyskusji głos zabrali:
1. Pan radny Emil Machul - wnioskuje o wpisanie w zadania wieloletnie -

budowę drogi gminnej Radlin gazownia, zap7Ąń dlaczego w materiałach nie

ma zapisu o zagospodarowaniu placu szkolnego w Radlinie, fakt, żew
Radlinie w ciągu tej kadencjibardzo dużo zrobiono zaco dziękuje, ale to jest

dokończenie inwestycji budowy boiska ORLIK, w m-cu sierpniu pan dyrektor

składał pismo w tej sprawie, kosź dokończenia tego zadańa pan Nowak
wykonawca wycenił na lnvotę 120.000 zł, kwota 40,000 zł jestto 1l3 kosztow,

próczpraa naplacu szkolnlmr, brak jest zaplecza socjalnego, brak

zab ezpieczęnia sali gimnastycznej w rwiązkll z ty m wnio skuj e o zwiększ ęrllę z
kwoty 40.000 do 100.000.
pan Wojt przychyla się do wniosku panaMachula i proponuje nviększyĆ o
60.000 ń deficyti dopisaó do załącnlika inwestycje jednaroczne poz.8, prosi o

jego przegłosowanie.
Radni w głosowaniu 13 rai2 wstrzymujących prryjęliwniosek Wójta.

2. Panwiceprzewodniczący lerzy Janus wnioskuje,by zkwoty 150.000 ńna
remont sali przenieśó 30.000 ń naprojekt budowy chodnika przy drodze
powiatowej w Skorzeszycachod nr 63 do 103, jak rownieżwykreślić z
projektu uchwaĘ zapis &,ll pkt.z ppkt d.
pan Skarbnik nadmienił, że jestto niezgodne z prawem, jego naruszenię
poniewaz jest to droga powiatowa i nie jestzadaniem gminy, najpierw musi

być spisane porozumienie z Powiatem w Ęm tęmacie.
Wniosek o wykreśl enie zapisu w projekcie uchwĘ bułżetowej § 11 pkt 2

ppk ,,d" ,,dokonyw ania zmianw wydatkach na zadania inwestycyjne roczne"
poddano pod głosowanie.
Rada w głosowaniu 13 zai l głosie przeciw przyjęławniosek.

3. Pan radny JanZieloŃazapytał dlaczego nie ma ujętej poprawy drogi gminnej

Skorzeszyce Pipała, wniosek jest zgłaszany od 3 lat, mieszkńcy są
zbulwersowani,jest to mściwośó ilekceweżenie tych mieszkanców, droga ta

łączy Skorzesryce - Napękow, z$aszao ujęcie jej rv zadania inwestycyjnych



4,

na ten rok.
Pan Wojt wnioskuje by w przerwie Komisja Gospodarki Komunalnej wyrazlła
opinię w rym &macie, a droganabieżąco jest uzupełniana w ramach
remontóą natomiast nie ma projektu i wnioskuje by wpisaó ja do zadń
wieloletnich.
Pan Jan ZieloŃa_Program Odnowy Wsi SkorzeszycebyłprzyjęĘ w 2008

roku od czasu nic nię zrobiono, zgodnie z proglamem w 2aI0 roku winny być
ręmontowane drogi gminne, nic nie zrobiono, atu jużw Leszczynach Powstaje
remizaze świetlicą teruzbędzie Wola Jachowa.
pan Wojt nieprawdąjest, żew Skorzeszycach nic nie zrobiono, wybudowano

boisko ORLIK, natomiast z PROWu nie ma środków na remonty i budowę

dróg, wnioskuje, by to zadanie wpisać da zadafiwielolętnich limity wydatkow
2Wa-20l2 do pktu 5i poddaje pod głosowanie Radzie.
Radni w głosowaniu 11 za 1głosie przeciw i 3 wstrzymujących przyjęli
wniosek.
Pan Jan Zię|otka_ nię zgadza się na taki zapis, stwierdziŁ, że zgodńe z
planem odnowy mińbyó remont drogi w 2aa9 roku, chce by Wójt szznował
pru*u mieszkńców i w dalszym ciągu podtrzymuje swój wniosek o wpisanie
remontu drogt do zadńrocznych tego roku.
pan Jan Sikora stwierdził, ze Wojt nie wyrńa zgody na zwiększeńe deficytu
w zadaniachrccznych.
Pani radnaMałgorzata Stępnlk zapytała Wojta czw się kierowŃ,by budowę

drog w Krajnie Zagórzewpisać da zadańwieloletnichiprzesunąó na2a1I
rok, to była jedyna inwestycjanaKrajna w tym roku, mieszkancy tam

mieszkający przechodzągehetlrtę zdojazdem, byĘ komisje na miejscu na

wizjirudni znająsytuacje prosi o wyjaśnienie tej sprawy, jakrownieżzapisanie
jej - inwestycjach tego roku.
Pan Jan Sikora popiera wniosek budowy drogi w Krajnie Zagórze, środki z
budowy placu zńaw przenieśó na tę inwestycję, bo na to jest jeszcze czas,

będąrrÓ*e programy na ich budowę, a poki co jest projekt na budowę drogi i
traciwńność, pozatym w XXI wieku żeby nie było drogi, htdzie nie mogli
dojechać do posesji, tak nie może być.

pan Wójt _ droga tabyŁazgloszonado sche$nowek ale wojewoda odrzucił
wnioski zmŃych gmin, wojtowie oprotestowali takie decyzje na Konwencie
Wójtow. W tym roku ze względu na zadfużenie gminy nie ma mozliwoŚci, ale

nie wycofujemy jej zbudżetu, będzie robiona kana|izacja m. Krajno Zagórze

koszt 3,7 mln zł ztego 6aoń dotacjiibyó może przy oszczędnościach byĆ może

da się wykonaó. Ponownie będzie ńożony wniosek do schetynowek, jemu

takze zalęzy nawybudowaniu tej drogi, Krajno jest jego wuimamiejscowoŚcią.

Jeśli chodzi o porozumienie z Zarządem w sprawie drogi w Leszczynach to

warunki jego nie są do zaakceptowania przeznas, będzie protestował w tej

sprawie, bo jest lekcewazony samorząd Gminy Gorno, najpierw mamy
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wykonac projekt, a dopiero późńejbędzie spisane porozumienie.
Pani Anna Michalska * wicewojt Gminy nadmieniła, żę nasza Gmina
prrystąliŁa do projektu ,,R.adosna Szkoła program 2009-2a14 w 2aa9 roku ,

każda szkoła otrrymałapomoce naukowe klasy I-III na kwotę 60.000 ń,teraz
wchodzi w II etap tego programuw rea|izację placow z,abmł,my ńożyliśmy
wniosek w m-cu wrześniu na budowę dwoch placow zabaw w Krajnie i
Leszczynach kosź tak wysoki ze względu na bardzo droga nawierzchnię
lamortynlje ona upadek dzięckal, place otwarte dla całych rodzin, Na ten rok
wojewoda otrzymńa 150 mln ń do 2014 roku mażtta place nobió przy kużdej
szkole po dwa rccznie. W I etapię programu Gmina nie dokładaŁażadnych
środków otrzyma|iśmy 1,4 mln na otwarcie punktow przedsrkolnych, prosi o
ronllużęnie tego punktu , poniewaz dostajemy 10 mln dotacji na oświatę to
będzie l% tej dotacji. Wie również, że Rada przydziela &ńa środków na
rozvłaj oświaty.
Pan Jan Sikora - nie neguje, że place sąpotrzebne, ale na dziś nas na to nie
staó, w azniej sze j est bezpieczeństwo mieszkańców óudowa dro g il, na
komisjach byŁ przeciwny i to podizymuje, plac zabaw moźnawykonaó za
20.000 zł, anie zatakję pieniądze, nauka w szkole winna polegać na nauce,
ańe zabawie. Wnioskuje, by 120.00a ńprzenieśó na budowę drogr w Krajnie
Zagórze by na zakańczenie kadencji mieszkńcy mieli dojazddo własnych
domów, tam gdzie ńe będzie to kolidow ać z budową kanali zacji.
Pan radny Sławomir Satro - zabrń głos w sprawie budowy placu zabaw przy
szf<ołach w Krajnie iLeszczynach krvota 120.000 zŁ jest za duża, były robione
place zabaw w Woli Jachowej koszt 17.000, w Beczkońe 24.000 temat ten był
poruszany na dwóch komisjach i nie było aprobaty w tej sprawie. Mamy
ważniejsze zadańe - budowa studni głębinowej w Krajnie, była juz o tym
mowa wcześniej to jest wuinielszapottzebabo mieszkńców gminy przabywa,
Gmina Bieliny chce partycypowac w jej kosźach, zapytał czy projekt budowy
studni jest jeszcze wuimy i środki przenieść na ten cel.
Pan Wojt była mowa o budowie studni ale najpierw musi być zrobiony odwiert
narazie jeszcze nie podjęto kroków w tym temacie.
Pan Satro - w takiej sytuacji narazie wycofuje swoj wniosek,
Pan Edward Waldon sołtys zm.Podmachocice zapytń, czy tamiejscowośó
zniknęła zmapy gminy, gdziejest ta równość wsi, od 2 lat prosi o
dokończenie asfaltu od posesji p.Piwko do GĄ i nic, pozatym woda porobiła
rowy w poprzek drogi ldziury na środku drog/ trzeba jąremontować,
Pan Wojt -faktycznie pominął trochę tę miejscowość, wieśliczy l27
mieszkńcow, wykonano wodociąg , połączono Bęczków Podmąchocice
wybudowano drogę, w tej chwili myśli okanalizacji tej miejscowości temat ten
był omawiany wspólńę zWojtem Masłowa, dlatego też tylko ztego względu
nie ujmowń tego zadania, napewno w ramach bieżących remontów będzie
wykonane część odwodnienia drogi. Jako Wojt nie jest w stanie wszystkich
wniosków z$aszanych do projektu budZetu uwzględnió,na ich podstawie jest

6.



przygotowywany projekt budzetu, ktory następnie omawiany jest na komisjach

i zatwierdzany na sesji i taka jest cała procedura uchwalania budżetu,

wiadomo , zenie wszyscy sązadowoleni, a|ekaZdamiejscowość jest

uwzględniona chociuilpo części. Wnioskuje by wpisaó w pkcie 5 zńącznika
inwe stycj ę 20 t0 -201 2 modern izacja dro gi Podmachocice.
Rada w głosowaniu 14 za i I głosie przeciw przyjęławniosek,

7. Panradny Marian Grzegolec zapytŃ co z droga Górno Osiedle.

pan Skarbnik Gminy poinfor mowaŁ, ze Regionalna lzba Obrachunkowa porytywnie

zaopiniowała projekt budzetu gminy na 2a10 rok zjedną uwagą a mianowicie zń- nr

13 projektu bńdzetu plan przychodow i wydatkow Gminnego Funduszu Ochrony

Srodowiska w kwocii 36.000 winna być wpisana do dochodów gminy w rwiązkll z
tym pierwotna krłota dochodow gminy zwiększa się do kwoty 32.448.047 zł,w Ęm
dochody bieżące30.490.606, majątkowe 1 .957 .44l ń,wydatki budZetu gminy na

20L0 rok - 41.053.986 ńw tym wydatkibieżące 28.362.868 majątkowe _

t2.6gy l18. Wydatki na programy i projekĘ realizowane z Środkow UE nie

podlegające nłłrotowi to kwota 7.035.098 w tym majątkowe 6.231.368, deficYt

|udzetu 8.605.939., który zostanie pokryty przychodami pochodzącymi z zaciryania
kredytow 7 .005.g3g i pożyczek w lovocie 1.600.000. Rezerwa ogólna - Ż45 .}aa i
rezęrwa celowa 5.000 naręalizację zadń zarządzania kryzysowego.
Zadańainwestycyjne roczlle to zagospodarowanie terenu wokoł szkoĘ w GÓrnie

776.454 i w Radlinie - 100.000, zagospodarowanie terenu wokoł szJ<oły w
Skorzeszycach 150.000 i remont sali gimnasĘcznej - 150.000, remont Łazienekw

szkole w Krajnie 100.000, zakrykontenerów socjalnych i ich montaz 100.000,

budowa parkingu przy OZw Radlinie 60.000, modernizacjarowów melioracyjnych i
odwodniinie dióggminnych 30.000, budowa nowych punktow oŚwietlenia ulicznego

i kontynuacj a inwestycj i r ozpoczę$ ch.

Jeśli chodz i a Z1]Kprzychody i wydatki ogółem kwota 2.100.000, dotacja dla GBP
210,000, dotacje celbwe kwota 1.316.487 w tym m.inn. Dotacja dla GSIV Za.Oaa,

dofinansowanii IłIZK 527 .4gl,budowa chodnika Wola Jachowa - Górno 700.000,

ręalizacjaprogramu przeciwdzińaniaalkoholizmowi, ktory bYŁ dzis zatvłierdzanY -
24.160, dotu"juaU crS _ 30.000. Upowaznia się wojta do zaciryania laedytu do

kwoty i.soo.Óoo na pokrycie występującego deficytu w ciągu roku, dokonywania

zmianw wydatkach w ramach dzińów zwyŁączeniem zrnianw zadantach

inwestycyjnych i
zwiększeniem wydatkow na wynagr odzenia.
Pani Cecylia Krawczyk sołtys m. Krajno Pierwsze zapytńa co z drogąna
podwiatracze.

Pan Wojt - będzie ujęta w modęrni zacji dróg dojazdowych,

Rada Gminy w głosowaniu 14 zai $osie przeciw uchwaliła budżet Gminy naZ}tar.
Uchwała Nr )O(XIW|95Da10 w zńączeniu.
pan Wojt podziękował Radzie za uchwalenie buóźetu stwierdzł, żejest to ostatni



buóźet w tej kadencji i będzie starał się wykonać wszystkie zadalna.

Ad.T . Projekt uchwĄ w sprawie powołania Rady Społeczrej ZOZ przedstawił pan

Wójt, jako przewodniczący RS kadencja Rady trwa 3 lata , w skład Rady wchadzi 7

osób w tym przedstawiciel Wojewody obecnie jest to panClrzegorz Skiba
wytypowany przezwojewodę, wojt jako przewodniczący i dziśnależy uzupełnić o 5
osób, wnioskuje by zglaszaópo 1 przedstawicieli zposzczegolnych sołectw.

Przystąpiono do zgŁaszania kandydatur
1. Pan Jan Sikora - wyrńa zgodę.
2. Panilvlńgorzata Stępnik - wyrńa zgadę.
3. Pan Marian Grzegolec - wyrńa zgodę.
4. PanEmil Machul -wyrńazgodę.
5. Pani Aneta Dudzik * wyrńa zgodę.
6. Pan Janusz Bednarz - wyruia zgodę.
7 . Pan lerzy Janus - vłyuża zgodę.

W wyniku głosowania w skład Rady Społecznej weszli:
1, Pan Jan Sikora
2 . P ani Mńgorzata Stępnik
3. Pan Emil Machul
4. Pani Aneta Dudzik
5. Pan Jerzy Janus

Rada Gminy w głosowaniu 14 zai l głosie wstrzymującym podjęła w/w uchwałę.
Uchwała Nr )C(XIXl196l2a10 w załączeniu.

_ Ad.8. Pan Wójt ńożył informacj ę z działalności w okresie międzysesyjnym ,

uchwaty zpoprzedniej sesji w terminie zostaĘ przekazane do sfuZb Wojewody, żadna
nie zastńa uchylona, wydał zarządzeńa. NadmieniŁ, że nabieżąco są odśnieźane
drogi, są awarie oświetlenia ulicznego w rwiązku z duĘmi mrozami. Podziękował
struizakom OSP z Górna i Woli Jachowej zaudziń w akcji gdśniezania dachow szkół.
Ma problem w rwiązku zprzebudową drogi wojewódz,kiej i budową chodnika w
Leszczynach prryl drodze wojewodzki ej o czym wspomni aŁ wczęśniej chodzi o
porozumienie zWoj.Zarządem Dróg i będzie prosił o pomoc panią dyrektor ZOZ
j ako wiceprzewodn iczącąSej miku o zor ganizowanie spotkania z udzińem
przedstawicieli Urzędu Marszałkowskiego. Wyłoniono wykonawcę na budowę
kanalizacji w Krajnie Zagórze spośród l0 ofert vv1g:ńafirma BUDOMONT za
kwotę 3,7 mln lkosńorys opiewał na 9-10 m|nl, najdroższa oferta 6,2 mln.
Jeśli chodzi o tereny pod oczyszcza|nię ścieków w Skorzeszycachw m-cach luty
marzecnastąpi wykup Ęch terenow. Chce równieżpozyskać dodatkowe środki na



szkołę w Cedzynie.

Ad.9 i 10. W interpelacjach głos zabrńi:

1. Pan Marian Grzegolec rwroclł się zape|em od strazaków do sohysów i
radnych by informowali mieszkńców o udraznianiu przepustów mostków
przy rońopach, by było mniej podtopień bo widzimy jak dużojest śniegu.

2. PaniAneta Dudzik - zapfińa jak wyglądają prace zwiąrane z odwodnieniem
w Cedzynie.
Pan Wojt na razie toczy się rozprawa wodno-prawna.

3. Pan Stanisław Cedro zawnioskował by zorganizowaó spotkanie w sprawie
projektu kanalizacji tej miejscowości tylko z osobami ktore nie wyrazajązgody
naprzejściaprzezichdzińlrł.Zgłosiłtakżezamontowanietablic
informacyjnych znumerami posesji 3 tablice w Woli Jachowej.

- 4. Pan Tomasz Tofil sołtys zCedzyny zapytaŁkto ma odśnieżac chodniki w
Cedzynie.
Pani radnaAneta Dudzik stwierdziła, że ztym tematem /odśnieżanie
chodnikówl na|eży zsllrócić się do ZarząduDrog Wojewodzkich.

5. Pani Janina Rubak zgjaszatak:że ustawienie tablicy informacyjnej Gorno przy
ataczarcę lznumerami posesjil, zapytała co z budową chodnika Góro Bor przy
drodze było tam 14 wypadków śmiertelnych.
Pan Wojt nie jesteśmy zwządcątej drogi, byó może naleĘ zastanowić się nad
oświetleniem.

6. Pan Henryk Klimek - zglasza sprawę p. Sucharskiej z Krajna ktora nie jest

zńatwiona od2005r /uregulowanie strat za zabtana działke pod budowę drogi/
pismo z2aa5r do chwili obecnej pŁacipodatek gruntowy.
Pani Barb araWołcryk- kier.Ref.Bud. i Infr. nadmieniła, że wniosek w tej

sprawie winien być ńożony do Starostwa które wydaje decyzję pani Sucharska
go z}ożyła, Gmina natomiast wypŁacaodszkodowanie /dwie osoby juz
otrzymaĘl.

7. Pan Sławomir Satro zawnioskował o spotkanie z osoba l<tora zajmuje się
konsęrwacją oświetlenia ulicznego w lJrzędzie, zapytń co z trasą szybkiego
ruchu przęzm. Wola Jachowa lludzie o to pytaj{.
Pan Wojt będzie spotkanie z konserwatorem na posiedzeniuKomisji
Gospodarki Komunalnej, odnośnie trasy szybkiego ruchu wgląd do projekfu
jestwGDDiAwKielcach.

8. Pani Mńgorzńa Stępnik - npylała co zprzepustem przy drodzę powiatowej

w Krajnie Zagórze.
Pan Wojt mamy pismo z Powiatowego ZarząduDróg lprzepust wykonano w
m-cu grudniu/

9. Pan radny Jan Zielot:/ria zapytń co zplanami zagospodarowania, czy w tym
roku będzie jakiś plan uchwalony.



Pan Wojt wszystko przecirya się w czasiew rutiąz1llzprogramem Natura
2000 plany sąw uzgodnieniach u Regionalnego Dyrektora Ochrony
Środowiska na 28 sĘcnlia zaplanowane jest spotkanie w UG.

Ad.11. Po Wczerpaniu się wszystkich punktów porządku obrad sesji pan Jan Sikora
przewodniczący Rady Gminy złożył Ęczenia Imieninowe w imieniu Rady Gminy
dla Wojta Gminy i zanknĄ obrady trzydziestej dziewiątej sesji Rady Gminy.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

ProtokoĘąt'
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